
日本HIOS电批

产品名称 日本HIOS电批

公司名称 深圳市利泰佳合电子有限公司

价格 500.00/把

规格参数 品牌:日本好握速HIOS
型号:4000

公司地址 深圳市龙华区民治街道上塘松仔园B区七巷3号20
5（办公场所）

联系电话 0755-89350069 13590281170

产品详情

 产品概述：

    日本hios电批体积小重量轻 扭控精准；在组合精密的工作时, 如计算器、 照相机、
磁盘驱动器、手机、 笔计型计算等作业中,因螺丝小，扭力轻；故日本hios电批必须使用输出扭力稳定；
扭力精确的电动起子；以保证生产之品质以提高生产之效率。

产品展示：

hios developed an unique and ideal clutch mechanism, plane touch system, for electric drivers and it has been used for
the first cl-drivers. cl-driver is a progressed screwdriver with simple and effective operation. it is not only safe but also
an easy-maintenance products. with the exact and precise torque adjustment and easy maintenance advantages, cl-
drivers are widenly accepted by many customers. cl-driver is the sign of hios's success. your assembly line will become
more efficient than ever once you equipped with hios screwdriver and torque meter. in addition to vessel bits and ace
spring balancers, they will help your production in a fast smooth level
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